
Zápis z výroční schůze 
ZO Českého zahrádkářského svazu Chodov konané dne 10.5.2018 v rest. Nautilus  

 
Přítomní delegáti :  viz presenční listina 
 
Schůze byla svolána jako schůze vedení ZO a správců osad a po vzájemné dohodě prohlášena posléze všemi 
přítomnými jako výroční, neboť v programu schůze ani v diskusi nebyly vznášeny zásadní body, které by 
měnily dosavadní trend a práci ZO oproti minulému roku. Svolání „velké schůze“ s počtem delegátů cca 50 
jako v minulých letech považují všichni zástupci za zbytečné a nákladné. 
Schůzi řídil předseda ZO př. Jiří Žďárský, přítomno bylo  14  ze  17  pozvaných zástupců. 
 
1. Zpráva o činnosti za r. 2017 

-   Byly konány tři schůze výboru a správců osad a  výroční schůze ZO delegátů. Byl zajištěn výběr 
členských poplatků, předány členům Rukověti zahrádkáře 2017 
-   průběžně je zajišťována informovanost členů prostřednictvím webových stránek naší ZO 
-   V září jsme zorganizovali a uskutečnili místní zahrádkářskou výstavu ve velkém sále KaSSu. Výstava 
navazuje na každoroční presentaci naší činnosti  a ZO děkuje všem členům, kteří poskytli své výpěstky a 
podíleli se na zajištění a propagaci výstavy. Výstavy se účastnili i  ZO č.2 ze Sokolova a Svatava-Ćistá 
-   Průběžně je v chodovském Zpravodaji uveřejňovám sloupek Zahrádkáři radí zahrádkářům 
-   Stabilizoval se sběr bioodpadu z osad do kontejnerů poskytovaných městem 
 

2. Zpráva o hospodaření 
Hospodářka př. Mazurová seznámila přítomné se zprávou za loňský rok. Tato zpráva je už od února 
vyvěšena  na našich webových stránkách. Na místě byly vysvětleny a zodpovězeny dotazy ke zprávě. 
Žádné připomínky a námitky nebyly vzneseny ani od zástupců osad ani ze strany revizní komise  a zpráva  
o hospodaření byla schválena. Neprodané známky byly vráceny. 
Byla požadováno vyřazení vadné tiskárny – opravnou sděleno-oprava by nebyla rentabilní. 
 

3. Členská základna 
-   Bylo vyhověno žádosti osady č. 15 o zpětný návrat zahrádkové osady do ZO ČZS Chodov 
-   Stále trvá požadavek výboru ZO o doplnění kontaktů na zástupce za správce osady, nejlépe s přístupem 
na internet. Zastupitelnost je důležitá pro včasnou informovanost. Zatím pouze 2 osady mají určeny 
zástupce. 
-  V roce 2019 končí funkční období dosavadního vedení ZO . Je třeba hledat mladší členy schopné a 
ochotné účastnit se práce pro chodovskou ZO. Vedení ZO se obrací na správce osad s žádostí o vytipování 
a přesvědčování vhodných kandidátů. Pozvali bychom je na naši podzimní schůzi 
 

4. Návrh činnosti na r. 2018 
-   Hlavní náplní činnosti bude opět naše zahrádkářská výstava v KaSSu, tentokrát v sobotu 15. září. Byly 
diskutovány možnosti odměn pro pravidelné vystavovatele z osad 
-   Dáváme na zvážení naši účast na výstavě bratrské ZO v Rotavě  konané 18.a19. srpna 
 

5. Diskuse 
-   Předseda informoval o novém předpisu ČZS týkající se  GDPR - ochrany osobních údajů a nakládání s 
nimi. Bylo konstatováno, že této směrnici nerozumíme. V rámci evidence členů jsou shromažďovány 
údaje jen základního charakteru dané povinnými daty v přihlášce členství a možnost požádat o jejich 
výmaz naruší celý smysl evidence a komunikace uvnitř ZO. Pro dobrovolné a neziskové spolky 
považujeme směrnici za kontraproduktivní. 
-   Rukověti rozveze předseda správcům osad cca do týdne 
-   V rámci výstavy vyzve KaSS k účasti i jiné spolky – kaktusáře, chovatele, včelaře a drobné místní 
podnikatele v příbuzném oboru z možností prodeje produktů. 
-   Předseda požádal přítomné o náměty na články do chodovského Zpravodaje 
-   Koordinovat zájezdy se ZO v rámci Územního sdružení Sokolov, vlastní se obtížně naplňuje 
-   Správce osady č.9 se informoval o možnosti poskytnutí půjčky z prostředků ZO na rekonstrukci 
vodovodu. V zásadě je možná se závazkem ročního splacení. 
-   Tajemník ZO má jiné tel. číslo 607 242 281, na webu je opraveno  



 
 
6. Usnesení výroční schůze 

-   Schvaluje se zpráva o činnosti ZO 
-   Schvaluje se zpráva o  hospodaření ZO 
-   Uspořádáme tradiční zahrádkářskou výstavu ve spolupráci s KaSS 15.9.2018 
-   Vyřadit z evidence vadnou tiskárnu Samsung pro nerentabilní opravu 
-   Vyčkat bližšího stanoviska ČZS ke směrnici GDPR - ochrana osobních údajů při evidenci členů 
-   Správci osad doplní kontakty na své zástupce 
-   Souhlas s úhradou občerstvení na této schůzi z prostředků ZO 
-   Správci osad vytipují další členy, kteří by byli schopni obměnit vedení ZO ev. správce osad pro další 
funkční období od r.2020 
 

 
 
 
 
Jiří Žďárský – předseda ZO ČZS Chodov                            Zapsal: J. Königsmark 
         Chodov 15.5.2018 
 
 


